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1.  Dr. Madarász György elnök úr üdvözlő szavai után először is köszönetet mondott Vastag

László és Jakabfalvy Gyula uraknak a szegedi (58.) Vándorgyűlés szervezésében és
szekcióvezetésében végzett munkájukért.  

Jakabfalvy úr beszámolt a Villamos gépek és készülékek szekció előadásai iránti nagy
érdeklődésről, amelyek magas színvonalon tárgyalták a legújabb fejlesztéseket. Kérjük,
hogy az előadások anyagát helyezzék fel a MEE honlapjára, a VGKB Szakosztály linkjéről
elérhető módon. 

Az előadóknak köszönő levelet írunk. A címeket Vastag László úr gyűjti össze. 

 

2. Dr. Madarász György úr tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a MEE színei alatt és
hosszas levelezések, tárgyalások eredményeképp sikerült elérni, hogy az ALSTOM (régi
Láng Gépgyár) telephelyén lévő, eredetileg a GANZ Villamossági Művek tulajdonában lévő
gépeket a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal védetté nyilvánította. A telephelyet a gépekkel 
együtt a BanKonzult Kft. megvásárolta és egy új szervezeti formában generátor-szervizként 
tovább működteti. 

 

3. A nyáron megújult a MEE honlapja. Néhány változtatási javaslatot tettünk, amelyek nem
kerültek átvezetésre. Kérjük kedves Tagjainkat, figyelmesen tanulmányozzák a
szakosztályunk neve alatt megjelenő szövegeket, azok valóságtartalmát és összhangját.
Ötleteket kérünk egy új logo tervezésére, amely kifejezi szakterületeinket (forgógép,
készülék, transzformátor). Rajz, fényképek montírozása vagy egyéb technika is lehet.  

A facebook-kal kapcsolatos MEE szakértő kijelölésével kapcsolatos jelenlegi álláspontunk:
ha a MEE-hez a VGKB Szakosztály működési körébe eső témában megkeresés érkezik, a
szakosztály vezetősége vállalja, hogy a megfelelő kollégát megkeresi és felkéri
szakvélemény adására. 

A honlappal kapcsolatos észrevételeket, javaslatokat kérjük a titkárnak jelezni október 10.-
éig. Legközelebbi ülésünkön a témát napirendre tűzzük A Villamos háztartási készülékek
szakmai napunk előadásainak megjelentetésére az intézkedések megtörténtek. 

 

4. A szakosztályi SzMSz-ünk tervezete módosításra szorul. Többek között  
vezetőségválasztás gyakorlatának megfelelő változtatások szükségesek. Kérünk
javaslatokat az 5.1. ponttól kezdődő részek módosítására és felkérjük Pap Sándor urat az
összesítésre, s a végleges szöveg megfogalmazására. 
 

 

5. Szemerey Tamás úr gondolatai alapján felmerült egy szakosztályi díj létesítésének
gondolata fiatal szakemberek innovációs tevékenységének bátorítására a villamos 
forgógépek területén. Ennek pontosabb megfogalmazására kérünk javaslatokat a 
szakosztály tagjaitól. 
 

 

6. Szemerey Tamás úr még  tavasszal meghívta szakosztályunkat a BanKonzult Kft.
tiszaújvárosi telephelyén történő szélgenerátor-állórészek és egyéb termékek gyártásának
megtekintésére. Ezt a szakmai kirándulást még az őszi időszakban tervezzük lebonyolítani
a Nyugdíjasok KKP szervezetével közösen, autóbusszal. A szervezést megkezdjük, az
időpont-egyeztetés után e-mailben kérünk majd jelentkezést. 
 

 



A jövő évi látogatásokra is kérünk javaslatokat, az ülésen elhangzott a Siemens Csepeli
Transzformátor-gyárának neve. 
 

7.  Röviden a nyári események: 
Érdekes és hasznos szakmai látogatást tettünk a VEIKI-VNL Nagylaboratóriumok Kft.
megalakulásnak 15. évfordulója tiszteletére rendezett szakmai napon és bemutatón. Rövid 
beszámoló az Elektrotechnika 2011/07 – 08. számában olvasható. 
 

 

8.  A MEE Titkárság felkérésére kitöltöttük a MEE új Oktatási stratégiájának megvalósítása 
érdekében kiküldött kérdőívet, kiemelve a „Villamos berendezésekben alkalmazott
kénhexafluorid gáz használata és kezelése” című, megvalósított és folytatható képzést.
Jakabfalvy Gyula úr a VILLGÉP Szövetség véleményét és javaslatait fogalmazta meg a
tervezethez. 
A MEE gazdálkodási rendjéről, gazdasági szabályzatainak változásáról és a gazdasági
ügyek kezeléséről szóló tanfolyamon Horváth Zsolt és Lieli György urak vettek részt. A
szabályzatok hamarosan megjelennek a honlapon. 
A Gazdasági Bizottságba és az Elektrotechnika Alapítvány kuratóriumába Horváth Zsolt
urat delegáltuk.  
Válaszoltunk a Nemzetgazdasági Minisztérium által indított, a Titkárság által kiküldött
véleménykérésre, amely a termékek energiafogyasztásának címkézésével és egyéb
tájékoztatással foglalkozott.  
 

 

9.  Jakabfalvy Gyula úr beszámolt Szepessy Sándor úrral folytatott beszélgetéséről a háztartási
és a lakosság által használt egyéb készülékek javításának szerteágazó témáiról. Nagyon jó
lenne, ha a MEE felkarolná és oktatási programjában megfelelő helyre tenné ezt a
biztonságtechnikai, életvédelmi és tűzvédelmi szempontból fontos kérdéskört.  Javaslata a
következő: megbeszélésre kell összehívni a tavaszi szakmai napunk alkalmával megismert
cégek illetékes vezetőit és megnyerni őket egy 1–2 napos szakmai tanfolyam
megrendezésének támogatására. A tanfolyamon megjelent munkatársak igazolást kapnak,
amelyet fel tudnak mutatni mind a munkavállaláskor, mind az esetleges ellenőrzésről. A
tanfolyamra már van példa, a tematika is rendelkezésre áll. A lebonyolítást szakosztályunk
vállalja, esetleg úgy is, hogy ─ ha igény van rá ─ az előadó vidéki helyszínen is megjelenik. 
 

10. Pálfi Zoltán úr, elnökségi képviselőnk közölte, hogy a november 18-ai, (az OET keretében a
tartandó) elnökségi ülésen szakosztályunk tart beszámolót az elvégzett munkájától és
jövőbeli elképzeléseiről.  
 

11. Legközelebbi IB ülés előreláthatólag 2011. október 18-án, kedden lesz a MEE tanácskozó
helyiségében, amelyről értesítést küldünk. 

 
 
 

Budapest, 2011. 09. 22.                                                    Lieli György s.k. 
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